
PROTOKOLL nr 6 

vid sammanträde den 9/2 1970 
i Djurgårdens Idrottsförenings 
Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Carl-Hjalmar Bodman,
Bengt Jäderholm, 
Rolf Theblin, 
Hilding Lövdahl, 
Roland Erixon, 
Karl Liliequist, 

Förhinder hade anmälts av Bo Hedvall, 
Ernst Nilsson och Gunnar Dahlfors.

§ 85. Protokollsgenomgång:

Carl-Hjalmar Bodman - åter på plats efter relativt tillfrisknande - 
öppnade sammanträdet.

Föreliggande dagordning godkändes,
ÖS-protokoll nr 5 av den 19/1/70 genomgicks och godkändes för jus

tering av vice ordf. Bengt Jäderholm.

§ 86.Kommunal anslagsnyhet:

Rapporterade Bodman och Theblin om möjligheterna att av kommunala 
medel erhålla instruktionsbidrag för ungdomsidrott och även för 
elitidrott i form av någon slags återbäring på publikdragande arrange
mang på stockholmska idrottsanläggningar, i första hand aktuellt för 
Djurgårdens del på Johanneshov och Stadion. Aktuella anslagssummor 
48.000 resp. 78.000 kronor. Ärendet avgöres slutligt i stadsfullmäk
tige.
Fotbolls-ekonomi: § 87.

Leif Lindgren lämnade diverse uppgifter om ekonomin och upplägg
ningen av arbetet inom fotbollens ungdomsavdelning. Redogjorde även 
för åtgärder, som vidtagits för att hålla bättre ordning i av ung
domsavdelningen utnyttjade lokaler på Östermalms och Hjorthagens 
idrottsplatser.

Diskuterades fotbolIssektionens finansiella läge som ett propos 
till en föreslagen försäljning av Barracuda-tältet på Stora Mossen, 
Theblin ansåg att vad som skulle falla på Djurgårdens del på det 
av Alliansen ägda tältet inte nämnvärt kunde påverka ekonomin utan 
mera försämra träningsmöjligheterna, då en försäljning till staden 
måste medföra att en rad klubbar kunde göra anspråk på träningstider.

För att i detalj klarlägga sektionens ekonomiska ställning beslöts 
rekommendera föreningens ekonomiutskott att snarast sammanträda,

§ 88 Ishockey-situationen:

Antecknades att Djurgårdens chanser att hänga kvar i allsvenskan 
genom att nå en andra placering i nedflyttningsserien var ungefär fifty 
fifty och att det därför skulle anstå med resonnemangen mellan ÖS-
representanter och ishockeystyrelsen. Bodman rapporterade sig ha stött 
på patrull i alla försök att få sektionsordföranden att ställa upp för 
överläggningar,

§ 89.Deklarationer etc.:

Meddelades att lönebesked gått ut i föreskriven tid till av föreningen 
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arvoderade funktionärer, spelare etc. Vad föreningens egen deklara
tion beträffade utgick sammanträdet från att för dagen frånvarande 
skattmästaren håller i detta uppdrag, Bodman och Jäderholm håller 
sig underrättade,

§ 90.SM-anslag i curling:

Sekreteraren anmälde en muntlig förfrågan från curlingsekr. Ulf 
Lagerbäck om möjligheterna att erhålla anslag för SM-representation 
i Skellefteå, Av ekonomiska skäl hade Lagerbäck getts uppfattningen 
att direkta anslag näppeligen var att påräkna, i vilket läge han 
önskat erhålla ett antal klubbmärken och en DIF-standar, det senare 
för utdelning till arrangörsklubben på platsen. Beslöts bevilja 
sektionen märken och standar. (Senare inkom skriftlig ansökan om 
bidrag till resa och uppehälle med c:a 3.500 kr. med begäran om 
snabbast möjliga besked och med framhållande av att representanter
na tillhör kategorin studerande och därmed saknar egna ekonomiska 
möjligheter att satsa i SM-resan),

§ 91.Klubbmärken:

Efter anmälan från Gunnar Dahlfors om den dåliga kvalitén på av 
nuvarande tillverkaren levererade klubbmärken - vilka svartnar och 
tappar sin glans efter något år - diskuterades att dela upp till
verkningen på så sätt att nuvarande tillverkaren utnyttjades för 
sådana märken, vilka delas ut i mera omfattande skala på utlands- 
turnéer etc., medan förslagsvis Sporrong & CO anlitades för kvali
tetstillverkning. Uppdrogs åt Dahlfors ta in offerter. Beslöts att 
som hittills uttaga 5 kr. pr märke med viss rabattering till sek
tionerna,

§ 92.Medlemsregistret:

Föredrog Jäderholm skrivelse från Lars E. Pettersson gällande dennes 
engagemang som handhavare av medlemsregistret. Beslöts acceptera av 
Pettersson föreslagna villkor och uppdrogs åt sekreteraren bekräfta 
detta och att samtidigt tillskriva Petterssons kanslichef på H.A.O. 
med ett tack för av denne givet tillstånd till Pettersson att på 
kvällstid få utföra detta arbete i företagets lokaler, där i fort
sättningen registret med alla dess plåtar skall förvaras. Pettersson 
skall också anmäla vilka olika kriterier, som han bedömer som både 
lämpliga och möjliga på plåtarna,

§ 93.
Adress-ändringar:

Då många av felen i medlemsregistret kan härledas till att med
lemmarna undviker att anmäla adressförändringar uppdrogs åt sekre
teraren att försöka få med en notis i ”Djurgårdaren" med uppmaning 
just att dylika ändringar i fråga om adresser omedelbart anmälas 
till kansliet.

§ 94.SM i backe:

Antecknades till protokollet, att Tommy Karlsson vunnit SM i back
hoppning, varmed Djurgården nått i nivå med Friska Viljor i Ö:vik 
som Sveriges mest SM-vinnande klubb med fördelningen 18-18.

§ 95.Djurgårdaren:

Meddelade sekreteraren att han tillskrivit samtliga styrelseleda
möter (ÖS + sektionerna) med en sista erinran om lämpligheten lämna 
något stoff till tidskriften eller åtminstone en bekräftelse på rätta 
adressupgifter. Något som helst gensvar hade skrivelsen inte fått, 
varför tidskriftsutgivandet nu fullbordas utan ytterligare dröjsmål.
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Sektionsträffen:

Fastställdes den 13/4 1970 som preliminärt datum för den tidigare 
uppskjutna träffen med sektionsstyrelserna och uppdrogs åt Roland 
Erixon vidta nödiga åtgärder. Beslöts att hedersordföranden Nocke 
Nordenskjöld och Supporterklubbens ordf. Gunnar Dyvik skall inbjudas.

§ 97.Faktningsärende:

Föredrogs skrivelse från fäktningssektionen med meddelande, att 
Djurgården utsetts som svensk representant vid EM för klubblag i 
Heidenhein den 3/5 april 1970. Då förbundet ej betalar för annat 
än en del av truppen, önskar sektionen bidrag ur huvudkassan. 
Uppdrogs åt kontaktmannen (Roland Erixon) orientera sig i fråga om 
nödvändigt bidrag och senare orientera ÖS i samma ärende.

§ 98.Medlemsvärvning:

Meddelade Erixon vad som kunde göras för att informera medlemmar
na om olika aktiviteter (skidspår, skridskobanor etc.), som med
lemmarna kan hänvisas till utan att Djurgården är direkt arrangör 
därav. Som ett led i medlemsvärvning ansåg E. förslaget värt att 
prövas och tilldelades uppdraget utarbeta en PM för ändamålet.

§ 99.Flyttade fäktare:

Meddelade Theblin och Liliequist om sina kontakter med Idrotts
styrelsen i fråga om fäktarnas förflyttning till tidsenliga lokaler 
i T-banans hus vid Ropsten. Inredning i stans regi för 60.000 kr. 
innebär en toppmodern lokal. Frågan om hur en ökad hyra skall kunna 
fås bidrag till skall undersökas av Theblin. Den erbjudna kvadrat
ytan 290 kvm, kan i dagens läge bara delvis utnyttjas för hyres
bidrag.

§ 100.Dispositionskontrakt:

Redogjorde Theblin för en framstöt att lägga alla stans idrotts
lokaler under s.k. dispositionskontrakt. För dagens syntes inga 
fördelar vara att vinna härmed, varför Theblin uppdrogs avböja er
bjudandet för Djurgårdens del. 

§ 101.Nästa sammanträde:

Beslöts att hålla nästa ÖS-sammanträde på Stadion den 23/2 1970 
med början kl. 18.30.

Härefter avslutades sammanträdet.


